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برون رفت از فرونشست زمین 
با مدیریت منابع آبی میسر می شود

مراقب زیر 
پایتان  باشید!

نگاهی به اجرای آثار »علی تجویدی« 
توسط ارکستر ملی

تنها یکی 
به قله تاریخ می رسد

برگزاری نشستی با موضوع جنبش های 
کارگری و دانشجویی

کارگر ناچار از 
سیاست ورزی است

کلونی های پنهان تجرد و انزوا در زیر پوست 
جامعه ای خانواده مدار:

تنهایان یلدای خود را 
چگونه گذراندند؟

دسترنج 7

علم و فناوری 8

چهارگاه 9

شهرنوشت 6

جهان 5

ماجرای تلفنی
که ترامپ را روشن کرد؛

اردوغان پشت 
استعفای ماتيس

آدرنالين 12

شور و حرارت فوتبال بانوان در ایران
  با ملوان به اوج رسیده است

فوتبال، با چاشنی 
عشق مادرانه!

با ایلنا همراه شوید
خبرگزاري کار ایران »ایلنا«
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سياست 2

 یک هفته بعد از خبرهای ضد و نقیض و غیررسمی 
درباره تعیین ابراهیم رئیسی به عنوان قاضی القضات 
بعدی، دیروز یک واکنش رســمی، گمانه زنی ها را 
درباره این موضوع وارد فاز جدیدی کرد؛ واکنشــی 
دو پهلو که دقیقا با دو نوع برداشت متفاوت به محل 
اختلاف میان محافل خبری تبدیل شد. برخی آن را 
تایید تلویحی انتخاب رئیسی برای ریاست دستگاه 
قضا قلمداد کردند و برخی دیگر طعنه دادستان کل 
کشور به خبرهای مجازی.  10 سال پیش هم ابراهیم 
رئیسی در یک قدمی ریاســت قوه قضائیه بود، اما 
آن زمــان از میان او، آملی لاریجانــی، ناطق نوری، 
دری نجف آبادی و محمدی ری شــهری، این آملی 
لاریجانی بود که به ریاست این قوه رسید. اکنون از آن 
مرداد 1388 که صادق آملی لاریجانی رئیس دستگاه 
قضا شد بیش از 9 سال گذشته و کمتر از 9 ماه دیگر...

منتظری اخبار قاضی القضات شدن 

رئیسی را نه تایید کرد و نه تکذیب

واکنش 
دو  پهلو

رئیس شورای اسلامی شــهر تهران با اشاره به 
اینکه قانون منع به کارگیری بازنشستگان موجب 
محروم شدن شهرداری پایتخت از خدمات سید 
محمدعلی افشانی شد، گفت: عده ای ازجمله در 

سازمان ورزش و صدا و سیما این قانون را دور زدند.
به گزارش ایرنا، محسن هاشمی در چهارمین 
همایش فصلی مدیران شــهرداری تهران افزود: 
اجرای این قانون موجب بی ثباتی در شــهرداری 

تهران شد.
وی با اشاره به تلاش افشانی و همراهانش برای 
اثبات اینکــه قانون مذکور مربوط به شــهرداری 
نمی شود، یادآور شــد: متاســفانه این تلاش ها 

موردپسند مجلس واقع نشد.
هاشمی خاطرنشــان کرد: در جلسه ای وزیر 
کشور اعلام کرد می توان برای شــما )افشانی( از 
رهبر معظم انقلاب اجازه گرفت تا در سمت شهردار 
باقی بمانید اما افشانی پاسخ داد برای شخص خودم 
مستثنی شدن شهرداران را دنبال نمی کردم، بلکه 
از آنجا که در سازمان اداری استخدامی پستی به نام 
شهردار نیست به دنبال تفسیر و تثبیت قانون در 

مسیر مثبت بودم.
به گزارش ایرنا افشانی از 23 اردیبهشت ماه تا 
اواخر آبان ماه امسال شهردار تهران بود که به علت 
اجرای قانون بازنشستگی این مسئولیت را ترک کرد 
و اعضای شورای تهران پیروز حناچی را به عنوان 

جایگزین وی برگزیدند.
هاشــمی در ادامه یادآور شــد: بایــد از دکتر 
محمدعلی نجفی نیز یادی کنیم که در زمان وی 
همواره می گفتیم ما 22 نفر هســتیم و امروز باید 

بگوییم 25 نفر هستیم.
رئیس شورای اسلامی شهر تهران گفت: نجفی 

از قدرت جمع بندی برای حل مسائل شهر برخوردار 
بود و امروز جای وی خالی است.

وی بــا بیــان اینکــه در شــهر مســائل و 
مشــکلاتی وجود دارد؛  تاکید کــرد: زمان برای 
مــا محدودیت هایــی فراهم کــرد کــه باید در 
 زمان کوتاه باقی مانــده به اولویت هــا بپردازیم.
هاشمی ابراز امیدواری کرد که حناچی تا پایان این 

دوره شهردار تهران باشد.
رئیس شورای اسلامی شهر تهران با بیان اینکه 
به گفته حناچی، براساس نظرسنجی ها 73 درصد 
مردم آلودگی هوا و ترافیک را مهمترین چالش شهر 
تهران می دانند، عنوان کرد: با توجه به 18 میلیون 
سفر شهری، توســعه حمل و نقل عمومی راه حل 
اصلی ترافیک و آلودگی هواســت که در 40 سال 
انقلاب اسلامی فعالیت های زیادی در این زمینه 
صورت گرفته است و اکنون مزیت زیادی در بحث 

حمل و نقل ریلی وجود دارد.
وی گفت: باید شــبکه حمل و نقل عمومی به 
گونه ای طراحی و اجرا شــود که با حداکثر توان از 

آن استفاده کرد.
هاشمی با اشاره به ایجاد هفت خط مترو، گفت 
اکنون با احتساب سفرهای ترکیبی 2.5 میلیون 
سفر به وســیله مترو انجام می شود که باید به پنج 
میلیون ســفر و در صورت امکان به هفت میلیون 

سفر افزایش یابد.
وی با اشاره به تفاهمنامه شرکت مترو با شرکت 
نفت برای خرید واگن و اتوبوس خاطرنشان کرد: 
باید از سه و نیم میلیارد دلار فایناس و بازپرداخت، 
اتوبوس و واگن از طریق دولت و وزارت نفت اقدام 

کنیم.
رئیس شورای اسلامی شهر تهران تصریح کرد: 

در این زمینه کُند عمل می کنیم و توانمان روز به روز 
کمتر می شود.

وی با اشاره به آســیب های اجتماعی در شهر 
تهران گفت: حل آسیب ها مورد انتظار مردم است و 
با سیاست هایی که موجب پمپاژ فقر شد آسیب های 

اجتماعی افزایش یافت.
هاشمی به سابقه انوشیروان محسنی بندپی 
استاندار جدید تهران در زمینه حل مسائل اجتماعی 
اشاره و ابراز امیدواری کرد که با همکاری شهرداری و 

استانداری بتوان در این زمینه اقدام کرد.
رئیس شورای اسلامی شــهر تهران در بخش 
دیگری از سخنان خود به ساختار فربه شهرداری 
تهران اشــاره کرد و یادآور شد: ساختار شهرداری 
تهران چابک نیست و با وجود پرسنل زیاد نمی تواند 

رضایت مردم را کسب کند.
وی افزود: سیستم به گونه ای طراحی شده است 
که نارضایتی مردم پابرجاست و ماهانه هزار میلیارد 
تومان از بودجه نقد شهرداری تهران را می گیرد که 

دوسوم آن مربوط به حقوق است.
هاشــمی اضافه کرد: به طورکلــی عملکرد ما 
موفقیت چشمگیری نداشته و اگر تغییر فرآیندها 
به ســمت افزایش رضایت مندی شهروندان نرود 

موفق نخواهیم شد.
هاشمی همچنین با اشاره به برگزاری همایش 
فصلی مدیران گفت: بهتر است این همایش ها هر 6 
ماه یکبار برگزار شود و علاوه بر هزینه کمتر فرصت 

انجام کار وجود داشته باشد.
به گزارش ایرنا در شــروع هر فصــل مدیران 
بخش های مختلــف شــهرداری دور هم جمع 
می شــوند تا راهکارهای توســعه بیشتر شهری 

پایتخت را بررسی کنند.

خبر

رئیس شورای تهران: 

عده ای قانون بازنشستگی را دور زدند


